
  
    

 
 

OULUN SEURANEUVOTTELUKUNTA pöytäkirja 4/2024 
 
Aika: Maanantai 9.9.2024 klo 18.00–20.00 
 
Paikka: Oulun Karateseura, Äimäkuja 6 
 
Läsnä: Heli Jääskö, Leena Kuukasjärvi, Mika Alamaula, Marjo Sjögren, Kari Salminen 
 Juha Laukka, Minna Keskitalo ja Satu Hämeenniemi 
 
 Oulun Karateseura esittäytyi kokouksen aluksi:  

Mika esitteli seuraa ja kierrettiin katsomassa harjoittelutilat. Seura on toiminut 
vuokratiloissa jo 90 luvun alusta ja nykyisissä tiloissa (Äimäkuja) on oltu noin 4 
vuotta. Seuralla on käytössä 2 harjoittelusalia ja pieni kuntosali. Yhteensä noin 
500m2. Vaikka vuokrakulut ovat suuret on ratkaisua pidetty hyvänä. Seura on 
onnistunut pitämään harjoitusmaksut alhaisina. Osa tästä selittyy siitä, että 
koko seura pyörii puhtaasti talkoovoimalla. Jäseniä on noin 250. Lajin 
luonteeseen kuuluu ajatus: Siirrä opittua taitoa eteenpäin ja tämä toteutuu 
seurassa. Harrastajista noin 90 % ei kilpaile ja tämä on myös valtakunnallinen 
arvio. Lajiliittoon kuuluu suomessa noin 80 seuraa. 
Samassa yhteydessä käytiin hyvää keskustelua seuratoiminnasta ja urheilusta 
yleensä.     

 
1. Kokouksen avaus 
  Puheenjohtaja Marjo avasi kokouksen virallisen osuuden klo 19.12  
 
 
2. Työjärjestyksen hyväksyminen 
 Hyväksyttiin 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirja  

Todettiin 
 
4. Liikuntapalvelujen ajankohtaiset asiat 
 Liikuntajohtaja Niina Epäilys toimitti ajankohtaiset asiat tiedoksi sähköpostilla 

ja tässä listaus: 
 -Urheiluseurojen toiminta-avustukset menevät maksuun viikolla 38 

-Linnanmaan uimahallin rakentaminen on aikataulussa, avaaminen 
tammikuussa 2025 
-Patelan uusi heittoalue saanut kiitosta heittäjiltä 
-Raatin mondon purkaminen menossa, uuden asennus juhannukseen 
mennessä 
-Raksilan tekojään osalta tilanne näyttää ihan hyvältä, paineet ja aineet 
putkistossa eikä vuotoja ole nyt havaittu 
-Ouluhallin, Patelan tekojään, Raksilan tekojään, Heinäpään jalkapallohallin 
vuorot haussa 16.9. saakka 
-Ouluhallin ratojen paikkaus lokakuussa 2024 
-Linnannaan jäähalliin hankittu kaksi joustokaukaloa (soveltuvat myös 
parajääkiekolle) 



  
-Pesäpallostadionin äänentoisto uusitaan syksyllä ennen pakkasia 
-Raatin tulospalvelujärjestelmän uusimista/päivitystä tehdään parasta aikaa 
Huolettaa valtakunnallisesti liikunnan rahoituksen heikkeneminen.  
Liikuntajohtajien yhteinen kannanotto on tehty liikuntaan kohdistuvia 
leikkauksia vastaan.  

 
 
5. Seuraneuvottelukunnan syksyn kokoukset ja keskustelua toimenpiteistä 

Sovittiin että sihteeri (Juha) selvittää Linnanmaan liikuntahallin tilannetta 
salivuorojen ja tulevan käytön osalta. Selvitetään myös Virpiniemen hallin 
tilannetta ja toteutetaan seuroille kysely hallin käyttötarpeesta joka 
tapauksessa. 

 
 Sovittiin loppuvuodelle kaksi kokouspäivää pe 1.11 ja ma 16.12 joka on 

samalla seurojen yleiskokous  
 
6. PoPLin ajankohtaiset asiat 

- Urheiluseurojen tulevat koulutukset löytyvät nettisivulta 
- PoPLi saanut pari uutta hanketta, joissa seurayhteystyötä mukana:        
Hyvinvointia Kylille ja Nuoret Yhdistystaitajat  
- Alueelliset seuraseminaarit: Liminka, Raahe, Kuusamo ja Oulu 
- PoPLi:n strategiaa päivitetään vuosille 25–26 
- Urheilugaala Lasaretissa 8.2.2025 jo tiedoksi (PoPLi 30 v) 
- Pohjois-Pohjanmaan liiton vuoden järjestöteko on taas haussa 

 
 
7. Muut asiat 
 Marjo esitteli kaupungin HYVE-työryhmän tilannetta ja liikunnalla nähtiin 

tärkeä rooli kansalaisten terveydessä ja ennaltaehkäisevässä työssä.  
 
  

 
8. Kokouksen päätös ja seuraava kokous 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.15 ja seuraava kokous on pe 1.11 
PoPLi:n toimitiloissa klo 17 

  
 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 


